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KRAJEVNA SKUPNOST LJUBNO 
SVET KS LJUBNO  

Ljubno 133, 4244 Podnart, tel.  031 302 377, e-naslov: info@ks-ljubno.si 
Transakcijski račun: 01302-6450842633, davčna št. 19724560, matična št. 5021707000 

 

 

Št. dok.: P-38/2024 

Ljubno, 28. 2. 2024 

 

 

ZAPISNIK 9. redne seje Sveta Krajevne skupnosti Ljubno,  
ki je bila v sredo 28. februarja 2024 ob 19.30 v sejni sobi Krajevne skupnosti Ljubno. 

Prisotni člani sveta: Pavla Bassanese, Bojanka Bec, Miran Dežman, Marija Habjan, Vilko 

Praprotnik, Milan Potočnik, Dejan Šparakl, Matjaž Toman in Sonja Vengar. 

Prisotni še: Urška Zakrajšek in Andrej Sedej do vključno 2. točke ter Martina Šmitek. 

 
DNEVNI RED: 

1. Pregled in potrditev zapisnika 8. redne seje sveta KS Ljubno 

2. Predstavitev in potek izdelave projektne dokumentacije za izgradnjo škarpe in 

razširitev ceste pri Ambrožič Bogdanu. Na sejo sta povabljena projektant g. Andrej 

Sedej in ga. Urška Zakrajšek           

3. Nov odlok volitve v svete krajevnih skupnosti in glasovanje sveta Krajevne skupnosti 

Ljubno (sklep)                                                              

4. Tekoča problematika in investicije v teku ter predlog novih   

5. Prispela pošta                                                                               

6. Razno  

 
Predsednik pozdravi vse navzoče in predlaga dnevni red. 

 SKLEP: Dnevni red se potrdi soglasno. 

K 1. točki:  Potrditev zapisnika 8. redne seje 
Ga. Sonja Vengar predlaga pripis: ˶ Na Praprošah sta bili postavljeni klopci za sprehajalce, 

saniran in preplasten je del cestišča ter zgrajena škarpa.֞  
SKLEP 1: Vsi prisotni člani sveta se s predlaganim strinjajo in zapisnik potrdijo. 
 
K 2. točki:  Predstavitev in potek izdelave projektne dokumentacije za izgradnjo 
škarpe in razširitev ceste pri Ambrožič Bogdanu. Na sejo sta povabljena projektant  
g. Andrej Sedej in ga. Urška Zakrajšek       
    G. Andrej Sedej predstavi projekt in časovnico izgradnje, katere prvotni namen je širitev 
cestišča za lažji dostop komunalni službi in ostalim večjim vozilom, kakor tudi dnevnemu 
prometu skozi vas. V primeru izglasovanja bo projektna dela vodilo podjetje Preboj. Zid iz 
katerega pronica voda se je nagnil za 20cm in je splošno v zelo slabem stanju. Po prvih 
ocenah bi bilo gradnjo potebno izvesti v dveh delih. Zavod za kulturno dediščino predlaga 
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sistem stopničenja. Zaradi plazenja terena bi bila potrebna pilotna stena. Vse našteto vpliva 
na ceno izgradnje, ki okvirno znaša med 150 in 200 tisoč evrov. Ga. Urška Zakrajšek 
pohvali izreden posluh g. Bogdana Ambrožiča, ki je pripravljen odstopiti potrebni del 
svojega zemljišča. 
 SKLEP 2: Člani sveta izglasujejo predlagan projekt (ZA 7 članov, Matjaž Toman 
glasuje PROTI, Sonja Vengar SE VZDRŽI) 
 
Ga. Urška Zakrajšek predstavi še rebalans za leto 2024, ter odgovori na dodatna vprašanja 
svetnikov: 
- zagotovi pisno pojasnilo problematike odvodnjavanja v Otočah 
- pojasni projekt na podlagi katerega bi naj bi bila tudi v Otočah izboljšana 
telekomunikacijska infrastruktura (optika). 
 
 
K 3. točki: Nov odlok volitve v svete krajevnih skupnosti in glasovanje sveta Krajevne 
skupnosti Ljubno (sklep)                                                              
 Člani sveta so na podlagi občinskega predloga o šestih članih sveta za v prihodnje 
mnenja, da KS Ljubno potrebuje sedem članov (namesto sedanjih devet) in sicer: Ljubno in 
Praproše skupaj tri člane, Posavec trije člani in Otoče en član. 
 SKLEP 3: Člani sveta dogovorjeno potrdijo soglasno. 
 
 
K 4. točki: Tekoča problematika in investicije v teku ter predlog novih  
 Podjetniki iz Otoč so za postavitev AED-ja v Otočah na podlagi poslanih prošenj 
donirali 1.000€. 
 Za zasaditev cipres ni bilo pravih vremenskih pogojev. Z izvajalcem je dogovorjeno, 
da bodo zasajene takoj, ko bodo vremenske razmere to dovoljevale. 
 Dejan Šparakl bo obvestil Komunalo Radovljica o velikih razpokah na cestišču in jih 
pozval naj poskrbijo za zalivke. Prav tako bo urgiral glede obljubljene sanacije ceste na 
odseku Otoče – Mišače, ki je v katastrofalnem stanju. 
 Dejan Šparakl bo pridobil ponudbe za: pihalnik listja za pokopališče v Otočah, škarje 
za pokopališče v Ljubnem. O nakupu bo po prejemu ponudb odločala komisija za 
pokopališko dejavnost. 
 Člani sveta se strinjajo, da je do otroškega igrišča v Ljubnem potrebno urediti 
dostopno cesto in za potrebe vzdrževanja peskovnikov na obeh otroških igriščih kupiti 
paleto mivke. 
  
K 5. točki: Prispela pošta 
 Bojan Perko je poslal prošnjo za preoblikovanje groba.  
Člani sveta se s preoblikovanjem strinjajo pod pogojem, da le-ta ostane v dimenzijah 
dvojnega groba. Najemnik še naprej plačuje letno najemnino dvojnega groba. 
 
 
K 6. točki: Razno 
 Predlagana ureditev poteka prednostne ceste na Posavcu še vedno ni urejena, zato 
je potrebno ponovno urgirati na Občini Radovljica. 
 Ponovno se pozove Občino Radovljica k prepotrebni obnovi Ljubno-Praproše. Do 
danes na večkrat poslane dopise še nismo prejeli odgovora. Pozvati je potrebno, 
rekonstrukcija omenjene ceste zajame v občinski proračun za 2024/2025. 
 Za namen vzdrževanja otroškega igrišča na Posavcu se je pokazala potreba ureditve 
dostopa za traktor. 
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 Letos bo čistilna akcija potekala 6. aprila. Člani sveta se strinjajo, da tudi tokratno 
podpre KS Ljubno. 
 Na Posavcu se srečujejo s problematiko odstranjevanja plakatov iz oglasnih desk. 
 Za uresničitev ponovne oživitve igrišča na Posavcu je potrebno stopiti v stik z  
g. Ilcem.  
 Na naslednji seji bodo člani sveta KS predstavili predloge za podelitev priznanja ob 
krajevnem prazniku. 
 
   
Seja je bila zaključena ob 21. uri. 
 
Zapisala: Martina Šmitek 
 

Dejan Šparakl 

Predsednik KS Ljubno 
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